



2017 JUNIOR TENNIS CAMP AT MONT STE-MARIE

(Cost: \$160 per child)

We are pleased to offer the Junior Tennis Camp at MSM again this year. The camp is a fun and recreational way for children and teens (5 -16 years old) to learn to play tennis.

There will be two sessions offered:

July 24-28, 2017 (9am to 11 am) or August 21-25, 2017 (9am to 11 am).

The objectives of the program are to provide the foundation and building blocks towards the development of basic techniques and skills for junior tennis players. This will include games, drills, and mini competitions. For those participants who have already acquired the basic skills, there will be a focus on strategy development during game play as well as instruction in advanced techniques.

We are pleased that *Arthur Cuenco* will be the lead coach again this year! Arthur is a professional coach, as well as a registered physiotherapist. As in the previous years, other qualified coaches will be assisting him. Instruction will be provided in both French and English. Balls and racquets will be provided, but if participants have their own racquets they should bring them. Participants will be required to wear tennis shoes and bring sunscreen, a hat and water. Sponsorship will be provided from Kunststadt Sports. Each participant will receive a T-shirt, a can of balls, a water bottle, a group photo as well as an individual photo. As enrollment is limited, please register now for tennis this summer! For more information please contact Sandra at: tennis-summer2017@bell.net

Camp de Tennis Junior 2017 (Coût: 160,00 \$ par enfant)

Nous sommes heureux d'offrir le camp de tennis junior à MSM encore cette année. Le camp est une façon amusante et récréative pour les enfants et les adolescents (5 à 16 ans) d'apprendre à jouer au tennis. Il y aura deux séances offertes:

du 24-28 juillet 2017 (9 h-11 h); et/ou du 21-25 août 2017 (9 h -11 h).

Les objectifs du programme sont de fournir le fondement et le renforcement des blocs vers le développement des techniques de base et des compétences pour les joueurs de tennis. Il s'agira notamment de jeux, des exercices et des mini compétitions. Pour les participants qui ont déjà acquis les compétences, l'accent sera mis sur l'élaboration de stratégies au cours du jeu ainsi qu'une formation en techniques de pointe.

Nous sommes également heureux que *Arthur Cuenco* sera notre entraîneur encore une fois cette année! Arthur est un entraîneur professionnel ainsi qu'un physiothérapeute inscrit. Comme dans les années précédentes, d'autres entraîneurs l'aideront. L'enseignement sera donné en français et en anglais. Balles et raquettes seront fournies mais si les participants ont leur propre raquette, ils devraient les apporter. Les participants seront tenus de porter des chaussures de tennis et de mettre un écran solaire, un chapeau et d'apporter de l'eau. Le parrainage sera assuré par Kunststadt Sports. Chaque participant recevra un T-shirt, une boîte de balles, une bouteille d'eau, une photo de groupe ainsi qu'une photo individuelle.

Comme l'inscription est limitée, s'il vous plaît inscrivez-vous (formulaire ci-joints ci-dessous) pour le camp de tennis junior dès que possible ! Pour plus d'informations, s'il vous plaît communiquez avec Sandra : tennis-summer2017@bell.net

